
ACTA
DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLE DE

L’AJUNTAMENT DE TARADELL
REALITZADA EL DIA 3 D’ABRIL DE 2008

Número de sessió: P/05/2008

En el municipi de Taradell, en el Saló d’Actes de la Casa de la Vila, el dia 3 d’abril
de 2008, es reuneix a dos quarts i cinc minuts de deu del vespre el Ple de l’Ajuntament
de Taradell, sota la presidència de l’Alcalde, il·lustre senyor Lluís Verdaguer i Vivet, del
grup polític municipal de Convergència i Unió (CiU), amb assistència dels Regidors
següents: senyor Albert Ledesma i Castelltort, senyora Imma Codony i Soler, senyora
Rosa Papell i Coma, senyor Joan Casassas i Martí, senyora Montserrat Casals i
Saborit, i senyor Joan Bruy i Riera, del grup polític municipal de CiU, i senyor Antoni
Casassas i Jordà, senyor Jordi Freixas i Codina, senyora Rosa Morales i Sánchez,
senyor Lluís Rodríguez i Rufart i senyora Carme Coll i Madriguera, del grup polític
municipal d’Esquerra Republicana de Catalunya (ERC), a l’objecte de realitzar sessió
ordinària en primera convocatòria corresponent al mes d’abril. El Regidor senyor
Ramon Sayós i Serra, del grup polític municipal de CiU, s’incorpora a la sessió durant
la lectura del punt 3 de l’ordre del dia.

Assisteix el Secretari-Interventor titular de la Corporació senyor Lleonard Ferrer i
Bird.

Donat que existeix el quòrum legal de membres assistents perquè pugui
començar la sessió, és oberta per la presidència.

A.- DICTÀMENS

1.- APROVAR L’ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR

PART EXPOSITIVA:
Atès que l’Alcalde senyor Verdaguer pregunta als Regidors assistents a la

present sessió si tenen que formular alguna observació a l’esborrany de l’acta de la
sessió anterior del Ple de l’Ajuntament de Taradell realitzada el dia 6 de març de 2008,
número de sessió P/04/2008, segons estableix l’article 91.1 del RD 2568/1986, de 28
de novembre, pel qual s’aprova el Reglament d’organització, funcionament i règim
jurídic de les entitats locals (ROF).

Atès que els Regidors assistents no efectuen cap observació, l’Alcalde proposa
al Ple de l’Ajuntament de Taradell l’adopció de la següent proposta de dictamen:
PART DISPOSITIVA:

Únic.- Aprovar l’esborrany de l’acta de la sessió del Ple de l’Ajuntament de
Taradell realitzada el dia 6 de març de 2008, número de sessió P/04/2008.
VOTACIÓ ORDINÀRIA:

S’aprova amb el resultat següent: vots a favor, set (7), del grup de CiU; vots en
contra, cinc (5), del grup d’ERC; abstencions, cap (0); sent dotze (12) el nombre de



membres presents a la sessió i tretze (13) el nombre de membres legals i de fet de la
corporació, el que suposa el vot favorable de la majoria simple i absoluta, complint-se
el quòrum exigit per la llei.

2.- APROVAR, SI S’ESCAU, CERTIFICACIONS D’OBRES

PART EXPOSITIVA:
Atès que el director facultatiu de les obres del projecte tècnic de l’obra local

ordinària <<Llar d’infants municipal de Taradell>>, expedient 3-2007-concurs-obres,
inclosa en la convocatòria pública per a la concessió de subvencions per a la creació i
la consolidació de places per a infants de zero a tres anys en llars d’infants de titularitat
municipal, Ordre EDC/233/2006, de 28 d’abril, del Departament d’Educació de la
Generalitat de Catalunya, ha signat amb data 18 de març de 2008 la certificació de les
obres executades fins a la dita data.

Atès que el director facultatiu de les obres del projecte tècnic d’urbanització
<<“Projecte d’urbanització del sector de la Fàbrica Iglesias” i vials adjacents, vial F i vial
E1>>, expedient núm. 1/2006-concurs-obres, ha signat amb data 31 de gener de 2008
la certificació de les obres executades fins a la dita data.

Vist que aquesta proposta de dictamen ha estat estudiada i informada
des/favorablement en la sessió ordinària de la Comissió Informativa General (CIG)
realitzada el passat dilluns, l’Alcalde i President de la CIG proposa al Ple de
l’Ajuntament de Taradell l’adopció de la següent proposta de dictamen:
PART DISPOSITIVA:

Primer.- Aprovar la certificació d’obres núm. 9 de les obres del projecte tècnic de
l’obra local ordinària <<Llar d’infants municipal de Taradell>>, expedient 3-2007-
concurs-obres, inclosa en la convocatòria pública per a la concessió de subvencions
per a la creació i la consolidació de places per a infants de zero a tres anys en llars
d’infants de titularitat municipal, Ordre EDC/233/2006, de 28 d’abril, del Departament
d’Educació de la Generalitat de Catalunya, que puja a la quantitat de 134.564,27 euros,
IVA inclòs, autoritzant la despesa amb càrrec a la partida 42262215, obres construcció
nova Llar d’Infants, del pressupost general de 2007.

Segon.- Aprovar la certificació d’obres núm. 10 de les obres del projecte tècnic
d’urbanització <<“Projecte d’urbanització del sector de la Fàbrica Iglesias” i vials
adjacents, vial F i vial E1>>, expedient núm. 1/2006-concurs-obres, que puja a la
quantitat de 279.117,66 euros, IVA inclòs, autoritzant la despesa amb càrrec a les
partides 51160104, 51160105 i 51160106, del pressupost general de 2007.

Tercer.- Notificar el present dictamen als adjudicataris de les esmentades obres,
Imaga, proyectos y construcciones, S.A., i Excover, S.A., i remetre la documentació
adient als organismes que han subvencionat les obres per al cobrament de la part
subvencionada corresponent, si s’escau, expedient 3-2007-concurs-obres, al
Departament d’Educació.
DEBAT:

El senyor Verdaguer explica el dictamen.
VOTACIÓ ORDINÀRIA:

S’aprova per unanimitat amb el resultat següent: vots a favor, dotze (12), del grup
de CiU i del grup d’ERC; vots en contra, cap (0); abstencions, cap (0); sent dotze (12) el



nombre de membres presents a la sessió i tretze (13) el nombre de membres legals i
de fet de la corporació, el que suposa el vot favorable de la majoria simple, absoluta i
dels dos terços, complint-se el quòrum exigit per la llei.

3.- APROVAR, SI S’ESCAU, DECLARAR DESERTA LA SUBHASTA PER A
L’ALIENACIÓ DE 4 SOLARS MUNICIPALS, EL PLEC DE CLÀUSULES
ECONÒMICOADMINISTRATIVES PARTICULAR QUE HA DE REGIR LA
SUBHASTA PER A L’ALIENACIÓ INDEPENDENT DE 4 SOLARS
MUNICIPALS, I LA CONVOCATÒRIA DE LA LICITACIÓ

PART EXPOSITIVA:
Atès que el proppassat dia 26 de març de 2007 es va celebrar licitació per a la

venda mitjançant subhasta pública d’un bé patrimonial, quatre solars municipals, de
l’Ajuntament de Taradell, situats al C/ de Mn. Cinto Verdaguer, s/n, parcel·les núms. 24,
25, 26 i 27, del plànol parcel·lari del Pla Parcial de la Coma del Reig de Taradell, de
superfície 221,79, 144,03, 144,03 i 258,02 metres quadrats, respectivament, amb un
preu de licitació a millorar a l’alça de 562.734,70 euros, qualificats urbanísticament com
a sòl urbà i jurídicament com a bé patrimonial de propis.

Atès que a la dita licitació no es va presentar cap proposició, declarant-se
provisionalment deserta la subhasta, segons l’acta aixecada a l’efecte, i atès que no
s’ha presentat cap reclamació.

Vistos els articles 162.b) de la Llei 39/1988, de 28 de desembre, reguladora de
les Hisendes Locals, 209.3, del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual
s’aprova el Text refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya, i 40 del
Reglament de Patrimoni dels Ens Locals i demés disposicions legals d’aplicació, i
l’informe favorable de Secretaria-Intervenció i el plec de clàusules redactat a l’efecte.

Examinat l’expedient instruït, d’acord amb la normativa citada, per a la venda dels
quatre solars municipals esmentats

Atès que els dits solars estan qualificats com a bens patrimonial de propis i
inscrits al Registre de la Propietat de Vic, i que han estat valorats per l’Arquitecte
Municipal.

Atès que la valoració pericial total, 560.236,30 euros, no excedeix del 25%, dels
recursos ordinaris del pressupost consolidat de la Corporació per a 2008, 924.856,75
euros, segons certificació de Secretaria-Intervenció.

Atès que la venda es justifica en la no adscripció a una funció específica, ni
estant prevista en un futur immediat, i en la necessitat de nodrir el pressupost
municipal.

Vist que aquesta proposta de dictamen ha estat estudiada i informada
des/favorablement en la sessió ordinària de la Comissió Informativa General (CIG)
realitzada el passat dilluns, l’Alcalde i President de la CIG proposa al Ple de
l’Ajuntament de Taradell l’adopció de la següent proposta de dictamen:
PART DISPOSITIVA:

Primer.- Aprovar la declaració de validesa de la licitació i declarar definitivament
deserta la licitació de la subhasta per a l’alienació dels quatre solars municipals situats
al C/ de Mn. Cinto Verdaguer, s/n, parcel·les núms. 24, 25, 26 i 27, del plànol parcel·lari
del Pla Parcial de la Coma del Reig de Taradell.



Segon.- Aprovar la repetició de l’alienació, mitjançant tramitació ordinària,
procediment de selecció del contractista obert i forma d’adjudicació mitjançant
subhasta, dels quatre solars municipals, però aquesta vegada de forma independent,
qualificats urbanísticament com a sòl urbà i jurídicament com a bens patrimonials de
propis, situats al C/ de Mn. Cinto Verdaguer, s/n, parcel·les núms. 24, 25, 26 i 27, del
plànol parcel·lari del Pla Parcial de la Coma del Reig de Taradell, i valorats pericialment
de la forma següent: Parcel·la núm. 24 de superfície 221,79 metres quadrats:
155.192,40 euros, més 16% d’IVA 24.830,78 euros, el que fa un total de 180.023,18
euros. Parcel·la núm. 25 de superfície 144,03 metres quadrats: 124.020,00 euros, més
16% d’IVA 19.843,20 euros, el que fa un total de 143.863,20 euros. Parcel·la núm. 26 de
superfície 144,03 metres quadrats: 124.020,00 euros, més 16% d’IVA 19.843,20 euros,
el que fa un total de 143.863,20 euros. Parcel·la núm. 27 de superfície 258,02 metres
quadrats: 157.003,90 euros, més 16% d’IVA 25.120,62 euros, el que fa un total de
182.124,52 euros, preus de licitació a millorar a l’alça.

Tercer.- Aprovar el plec de clàusules econòmicoadministratives particular que ha
de regir la licitació, disposant que es publiqui durant un termini de vint dies hàbils,
comptats des de l’endemà de la inserció última del corresponent Edicte al BUTLLETÍ

OFICIAL DE LA PROVÍNCIA i al Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya, aprovant
tanmateix la convocatòria de la licitació simultàniament, tal com disposa l’article 122.2
del RDL 781/1986, de 18 d’abril.

Quart.- Donar-ne compte a la Generalitat de Catalunya, Departament de
Governació, abans de la resolució definitiva, d’acord amb el que disposa l’article 40.1.c)
del Reglament del Patrimoni del Ens Locals.
DEBAT:

El senyor Verdaguer explica que ara es trauran a subhasta cada solar
independentment. El senyor Casassas pregunta que si no es venen que es farà,
responent el senyor Verdaguer que en principi vol ser optimista ja que sap que hi han
algunes persones interessades i que si no s’arriben a vendre es replantejarà el tema i
si cal s’abaixaran els preus
VOTACIÓ ORDINÀRIA:

S’aprova per unanimitat amb el resultat següent: vots a favor, tretze (13), del grup
de CiU i del grup d’ERC; vots en contra, cap (0); abstencions, cap (0); sent tretze (13) el
nombre de membres presents a la sessió i tretze (13) el nombre de membres legals i
de fet de la corporació, el que suposa el vot favorable de la majoria simple, absoluta i
dels dos terços, complint-se el quòrum exigit per la llei.

4.- APROVAR, SI S’ESCAU, DONAR SUPORT A LA PETICIÓ DE LA
COMISSIÓ DE FESTES DE SANT ANTONI ABAT DE TARADELL PERQUÈ
LA GENERALITAT DE CATALUNYA INCLOGUI LA FESTA DELS TONIS DE
TARADELL DINS EL CATÀLEG DE FESTES D’INTERÈS NACIONAL

PART EXPOSITIVA:
Atesa la sol·licitud del senyor Josep Preseguer i Salarich, en representació de la

Comissió de Festes de Sant Antoni Abat de Taradell, demanant el suport de la
corporació per a la sol·licitud que es farà al Departament de Cultura de la Generalitat de
Catalunya perquè inclogui en el catàleg de Festes Populars d’Interès Nacional la Festa



dels Tonis de Taradell.
Atès que es considera convenient donar tot el suport municipal a aquesta petició.
Vist que aquesta proposta de dictamen ha estat estudiada i informada

des/favorablement en la sessió ordinària de la Comissió Informativa General (CIG)
realitzada el passat dilluns, l’Alcalde i President de la CIG proposa al Ple de
l’Ajuntament de Taradell l’adopció de la següent proposta de dictamen:
PART DISPOSITIVA:

Primer.- Aprovar donar tot el suport de l’Ajuntament de Taradell a la sol·licitud que
es farà al Departament de Cultura de la Generalitat de Catalunya perquè inclogui dins el
catàleg de Festes Populars d’Interès Nacional la Festa dels Tonis de Taradell.

Segon.- Notificar el present dictamen al senyor Josep Preseguer i Salarich, en
representació de la Comissió de Festes de Sant Antoni Abat de Taradell i al
Departament de Cultura de la Generalitat de Catalunya.
DEBAT:

El senyor Verdaguer explica el dictamen. La senyora Morales diu que votaran a
favor i que volen reconèixer la tasca que fa la Comissió dels Tonis durant tots aquests
anys.
VOTACIÓ ORDINÀRIA:

S’aprova per unanimitat amb el resultat següent: vots a favor, tretze (13), del grup
de CiU i del grup d’ERC; vots en contra, cap (0); abstencions, cap (0); sent tretze (13) el
nombre de membres presents a la sessió i tretze (13) el nombre de membres legals i
de fet de la corporació, el que suposa el vot favorable de la majoria simple, absoluta i
dels dos terços, complint-se el quòrum exigit per la llei.

5.- APROVAR, SI S’ESCAU, DONAR SUPORT A LA PETICIÓ DE
L’AGRUPACIÓ DE LA FESTA DEL TOCA-SONS DE TARADELL PERQUÈ
LA GENERALITAT DE CATALUNYA INCLOGUI LA FESTA DEL TOCA-
SONS DE TARADELL DINS EL CATÀLEG DE FESTES RECOMANADES

PART EXPOSITIVA:
Atesa la sol·licitud del senyor Carles-Aleix Camps i Obrador, en representació de

l’Agrupació Festa d’en Toca-sons de Taradell, demanant el suport de la corporació per
a la sol·licitud que es farà al Departament de Cultura de la Generalitat de Catalunya
perquè inclogui en el catàleg de Festes Populars Recomanades la Festa d’en Toca-
sons de Taradell.

Atès que es considera convenient donar tot el suport municipal a aquesta petició.
Vist que aquesta proposta de dictamen ha estat estudiada i informada

des/favorablement en la sessió ordinària de la Comissió Informativa General (CIG)
realitzada el passat dilluns, l’Alcalde i President de la CIG proposa al Ple de
l’Ajuntament de Taradell l’adopció de la següent proposta de dictamen:
PART DISPOSITIVA:

Primer.- Aprovar donar tot el suport de l’Ajuntament de Taradell a la sol·licitud que
es farà al Departament de Cultura de la Generalitat de Catalunya perquè inclogui dins el
catàleg de Festes Populars Recomanades la Festa d’en Toca-sons de Taradell.

Segon.- Notificar el present dictamen al senyor Carles-Aleix Camps i Obrador, en
representació de l’Agrupació Festa d’en Toca-sons de Taradell i al Departament de



Cultura de la Generalitat de Catalunya.
DEBAT:

El senyor Verdaguer explica el dictamen.
VOTACIÓ ORDINÀRIA:

S’aprova per unanimitat amb el resultat següent: vots a favor, tretze (13), del grup
de CiU i del grup d’ERC; vots en contra, cap (0); abstencions, cap (0); sent tretze (13) el
nombre de membres presents a la sessió i tretze (13) el nombre de membres legals i
de fet de la corporació, el que suposa el vot favorable de la majoria simple, absoluta i
dels dos terços, complint-se el quòrum exigit per la llei.

6.- APROVAR, SI S’ESCAU, L’ESBORRANY DEL PROTOCOL D’ADHESIÓ
AL PROGRAMA “ANEM AL TEATRE” DE LA DIPUTACIÓ DE BARCELONA

PART EXPOSITIVA:
Atès que el <<Protocol d’adhesió al Programa “Anem al Teatre”>> promogut per

les Àrees de Cultura i d’Educació de la Diputació de Barcelona, al que està adherit
l’Ajuntament de Taradell, finalitza en acabar el curs 2007-2008.

Ates que l’Àrea de Cultura i d’Educació de la Diputació de Barcelona ens ha fet
arribar a l’Ajuntament l’esborrany del text del protocol d’adhesió per als cursos 2008-
2009, 2009-2010, 2010-2011, i 2011-2012, aprovat per la Comissió de Govern de la
Diputació de Barcelona en sessió del dia 6 de març de 2008.

Vist el citat esborrany i trobat conforme.
Vist que aquesta proposta de dictamen ha estat estudiada i informada

des/favorablement en la sessió ordinària de la Comissió Informativa General (CIG)
realitzada el passat dilluns, l’Alcalde i President de la CIG proposa al Ple de
l’Ajuntament de Taradell l’adopció de la següent proposta de dictamen:
PART DISPOSITIVA:

Primer.- Aprovar l’esborrany del <<Protocol d’adhesió al Programa “Anem al
Teatre”>>, per als cursos 2008-2009, 2009-2010, 2010-2011, i 2011-2012, promogut
per les Àrees de Cultura i d’Educació de la Diputació de Barcelona.

Segon.- Notificar el present dictamen, juntament amb model de certificat del
mateix, al President-delegat de l’Àrea de Cultura de la Diputació de Barcelona (Oficina
de Difusió Artística, C/. Urgell, núm. 187, Edifici “El Rellotge” 1ª planta. 08036
Barcelona).
DEBAT:

La senyora Papell explica el dictamen i diu que el curs passat varen assistir 615
alumnes.
VOTACIÓ ORDINÀRIA:

S’aprova per unanimitat amb el resultat següent: vots a favor, tretze (13), del grup
de CiU i del grup d’ERC; vots en contra, cap (0); abstencions, cap (0); sent tretze (13) el
nombre de membres presents a la sessió i tretze (13) el nombre de membres legals i
de fet de la corporació, el que suposa el vot favorable de la majoria simple, absoluta i
dels dos terços, complint-se el quòrum exigit per la llei.

7.- APROVAR, SI S’ESCAU, L’ADHESIÓ AL PROTOCOL SOBRE EL



SERVEI DE PRÉSTEC DE MATERIAL ESPORTIU DE LA DIPUTACIÓ DE
BARCELONA

PART EXPOSITIVA:
Ates que la Junta de Govern de la Diputació de Barcelona, en sessió del dia 21

de febrer de 2008, va aprovar la minuta d’un Protocol per establir les línies generals que
regularan la col·laboració entre la Diputació de Barcelona i els ajuntaments i altres ens
locals de la província, que estiguin interessats en gaudir del servei de préstec de
materials esportiu i recreatiu de l’Àrea d’Esports de la Diputació de Barcelona,
mitjançant la corresponent adhesió a l’esmentat Protocol.

Vist el citat Protocol i trobat conforme.
Vist que aquesta proposta de dictamen ha estat estudiada i informada

des/favorablement en la sessió ordinària de la Comissió Informativa General (CIG)
realitzada el passat dilluns, l’Alcalde i President de la CIG proposa al Ple de
l’Ajuntament de Taradell l’adopció de la següent proposta de dictamen:
PART DISPOSITIVA:

Primer.- Aprovar el Protocol sobre el servei de préstec de material esportiu, per al
Mandat 2008-2011, promogut per la Diputació de Barcelona.

Segon.- Acceptar expressament les condicions del préstec de material que es
contenen en el citat Protocol i designar un interlocutor amb la Diputació de Barcelona
per a qualsevol qüestió que es pugui plantejar en relació al material prestat.

Tercer.- Notificar el present dictamen, al President-delegat de l’Àrea d’Esports de
la Diputació de Barcelona (Cap del Serveis d’Esports, C/. Urgell, núm. 187, Edifici “El
Rellotge”. 08036 Barcelona).
DEBAT:

La senyora Papell explica el dictamen. La senyora Coll diu que els agrairia que
estigués obert a totes les entitats, responent el senyor Verdaguer que ho està.
VOTACIÓ ORDINÀRIA:

S’aprova per unanimitat amb el resultat següent: vots a favor, tretze (13), del grup
de CiU i del grup d’ERC; vots en contra, cap (0); abstencions, cap (0); sent tretze (13) el
nombre de membres presents a la sessió i tretze (13) el nombre de membres legals i
de fet de la corporació, el que suposa el vot favorable de la majoria simple, absoluta i
dels dos terços, complint-se el quòrum exigit per la llei.

8.- APROVAR, SI S’ESCAU, EL PROJECTE DEL CONSELL COMARCAL
D’OSONA RELATIU A LA CREACIÓ D’UNA XARXA DE RUTES PELS
MUNICIPIS D’OSONA PER A BICICLETES TOT TERRENY (BTT)

PART EXPOSITIVA:
Atès que el Consell Comarcal d’Osona, a través de l’organisme Osona Turisme,

juntament amb I’Ajuntament de Vic i de Manlleu i el Consorci de Promoció Turística
Portes del Montseny, ha presentat un projecte en aquest Ajuntament en el qual es
detalla la creació d’un centre de bicicleta tot terreny que consisteix en la creació d’una
xarxa de rutes adequades per fa la practica de la bicicleta.

Atès que en l’esmentat projecte part d’aquestes rutes transcorren pel terme
municipal d’aquest Ajuntament.



Vist el citat projecte i trobat conforme.
Vist que aquesta proposta de dictamen ha estat estudiada i informada

des/favorablement en la sessió ordinària de la Comissió Informativa General (CIG)
realitzada el passat dilluns, l’Alcalde i President de la CIG proposa al Ple de
l’Ajuntament de Taradell l’adopció de la següent proposta de dictamen:
PART DISPOSITIVA:

Primer,- Aprovar el projecte presentat pel Consell Comarcal d’Osona, pel que fa
als trams de rutes que transcorren dins el terme municipal d’aquest municipi.

Segon.- Col·laborar en la petició dels permisos als propietaris afectats pel
recorregut d’aquesta ruta.

Tercer.- Notificar aquest dictamen al Consell Comarcal d’Osona.
DEBAT:

La senyora Codony explica el dictamen. El senyor Casassas diu que ho veuen bé
ja que estava al seu programa.
VOTACIÓ ORDINÀRIA:

S’aprova per unanimitat amb el resultat següent: vots a favor, tretze (13), del grup
de CiU i del grup d’ERC; vots en contra, cap (0); abstencions, cap (0); sent tretze (13) el
nombre de membres presents a la sessió i tretze (13) el nombre de membres legals i
de fet de la corporació, el que suposa el vot favorable de la majoria simple, absoluta i
dels dos terços, complint-se el quòrum exigit per la llei.

Seguidament el senyor Verdaguer manifesta que hi ha una moció del grup polític
municipal d’ERC-AM i tres mocions de l’Alcaldia per sotmetre a la consideració del Ple
per raons d’urgència i que no estaven incloses en l’ordre del dia. Són les mocions
següents:

B.- MOCIONS

9.A.- MOCIÓ D’ERC-AM SOBRE L’ESPAI D’EXPOSICIONS DEL CENTRE
CULTURAL COSTA I FONT

PART EXPOSITIVA:
El municipi compta amb un centre cultural, el qua! disposa d’un espai

d’exposicions per a esdeveniments artístics. Entenem que una sala d’exposicions ha
de tenir unes característiques determinades per tal d’acollir amb la màxima dignitat i
seguretat les obres que els artistes confien en aquest espai. Així, si la sala fos un espai
més reservat, però igualment accessible i alhora més segur per a les obres allí
exposades, aquesta sala podria generar noves possibilitats i dimensions dins l’àmbit
artístic i cultural.

En més d’una ocasió alguns artistes del municipi han exposat al grup d’ERC-AM
la seva insatisfacció en referència a les característiques de la sala de Can Costa, per
ser un espai excessivament obert, ja que les obres exposades no compten amb cap
sistema directe i/o indirecte de seguretat. Més d’una vegada alguna de les obres ha
estat malmesa, i fins i tot, alguna ha desaparegut. Durant el mes de març, varem ser
testimonis com una de les obres exposades, de ceràmica, va ser trencada per un
menor que jugava al vestíbul de Can Costa i Font.



Coneixedors que des de l’equip de govern es vol cercar una solució a aquesta
situació, davant els últims fets d’aquest mes de març -que se sumen a anteriors
situacions similars- i per evitar que els fets ocorreguts puguin portar a perdre la
confiança dels artistes potencials d’exposar les seves obres a Can Costa i Font,

Vist que aquesta proposta de dictamen ha estat estudiada i informada
favorablement en la sessió ordinària de la Comissió Informativa General (CIG)
realitzada el passat dilluns, el grup d’ERC-AM proposa al Ple de l’Ajuntament de
Taradell l’adopció de la següent proposta de dictamen:
PART DISPOSITIVA

Únic.- Instar a l’ equip de govern a accelerar en un temps breu una solució
definitiva per condicionar l’espai d’exposicions de Can Costa, de tal manera que es
garanteixi la seguretat de les obres exposades.
DEBAT:

La senyora Morales explica el dictamen. El senyor Verdaguer diu que es
conscient de les mancances citades i que molts artistes li han dit que això és bo i que a
les dues últimes exposicions s’han fet malbé dues obres exposades però que
robatoris ni hi ha hagut cap, manifestant que als artistes se’ls expliquen aquestes
circumstàncies i que en la remodelació i ampliació del Centre Cultural Costa i Font la
sala d’exposicions canvia de lloc i que ara fer un tancament no es viable i que es
prendran mesures per evitar el que ha passat darrerament.
VOTACIÓ ORDINÀRIA
SOBRE LA PROCEDÈNCIA DE LA URGÈNCIA D’INCLOURE-LA A L’ORDRE DEL DIA:

S’aprova per unanimitat amb el resultat següent: vots a favor, tretze (13), del grup
de CiU i del grup d’ERC; vots en contra, cap (0); abstencions, cap (0); sent tretze (13) el
nombre de membres presents a la sessió i tretze (13) el nombre de membres legals i
de fet de la corporació, el que suposa el vot favorable de la majoria simple, absoluta i
dels dos terços, complint-se el quòrum exigit per la llei.
SOBRE L’ADOPCIÓ DE LA MOCIÓ:

S’aprova per unanimitat amb el resultat següent: vots a favor, tretze (13), del grup
de CiU i del grup d’ERC; vots en contra, cap (0); abstencions, cap (0); sent tretze (13) el
nombre de membres presents a la sessió i tretze (13) el nombre de membres legals i
de fet de la corporació, el que suposa el vot favorable de la majoria simple, absoluta i
dels dos terços, complint-se el quòrum exigit per la llei.

9.B.- APROVAR, SI S’ESCAU, CERTIFICACIÓ D’OBRES

PART EXPOSITIVA:
Atès que el director facultatiu de les obres del projecte tècnic de l’obra local

ordinària <<Construcció d’una piscina coberta a la zona esportiva de Taradell>>,
expedient núm. 1/2007-concurs-obres, Inclosa en el PIEC 2005-2008 i inclosa en el
marc del Protocol General “Xarxa Barcelona Municipis de Qualitat 2004-2007” de la
Diputació de Barcelona, ha signat amb data 30 de març de 2008 la certificació de les
obres executades fins a la dita data, l’Alcalde proposa al Ple de l’Ajuntament de Taradell
l’adopció de la següent proposta de dictamen:
PART DISPOSITIVA:

Primer.- Aprovar la certificació d’obres núm. 11 de les obres del projecte tècnic
de l’obra local ordinària <<Construcció d’una piscina coberta a la zona esportiva de



Taradell>>, expedient núm. 1/2007-concurs-obres, inclosa en el PIEC 2005-2008 i
inclosa en el marc del Protocol General “Xarxa Barcelona Municipis de Qualitat 2004-
2007” de la Diputació de Barcelona, que puja a la quantitat de 33.469,08 euros, IVA
inclòs, autoritzant la despesa amb càrrec a la partida número 51160111, construcció de
piscina municipal coberta, del pressupost general de 2007.

Tercer.- Notificar el present dictamen als adjudicataris de les esmentades obres,
Bruesa Construcción, S.A., i remetre la documentació adient als organismes que han
subvencionat les obres per al cobrament de la part subvencionada corresponent,
expedient núm. 1/2007-concurs-obres, al Consell Català de l’Esport i a la Diputació de
Barcelona.
DEBAT:

El senyor Verdaguer explica el dictamen.
VOTACIÓ ORDINÀRIA:
SOBRE LA PROCEDÈNCIA DE LA URGÈNCIA D’INCLOURE-LA A L’ORDRE DEL DIA:

S’aprova per unanimitat amb el resultat següent: vots a favor, tretze (13), del grup
de CiU i del grup d’ERC; vots en contra, cap (0); abstencions, cap (0); sent tretze (13) el
nombre de membres presents a la sessió i tretze (13) el nombre de membres legals i
de fet de la corporació, el que suposa el vot favorable de la majoria simple, absoluta i
dels dos terços, complint-se el quòrum exigit per la llei.
SOBRE L’ADOPCIÓ DE LA MOCIÓ:

S’aprova per unanimitat amb el resultat següent: vots a favor, tretze (13), del grup
de CiU i del grup d’ERC; vots en contra, cap (0); abstencions, cap (0); sent tretze (13) el
nombre de membres presents a la sessió i tretze (13) el nombre de membres legals i
de fet de la corporació, el que suposa el vot favorable de la majoria simple, absoluta i
dels dos terços, complint-se el quòrum exigit per la llei.

9.C.- APROVAR, SI S’ESCAU, INICIALMENT EL RESUM NUMÈRIC
GENERAL DEL PADRÓ MUNICIPAL D’HABITANTS A 1 DE GENER DE
2008

PART EXPOSITIVA:
Atès que ha estat finalitzat l’expedient de rectificació del Padró Municipal

d’Habitants de Taradell a data 1r de gener de 2008.
Vistos els articles 15, 16, 17 i 18 de la Llei estatal 7/1985, de 2 d’abril, reguladora

de les bases del règim local, segons la redacció donada per la Llei estatal 4/1996, de
10 d’octubre, el Reglament estatal de població i demarcació territorial de les entitats
locals, aprovat pel RD 1690/1986, de l’11 de juliol, segons la redacció del seu Títol II
disposada pel RD 2612/1996, de 20 de desembre i la Resolució de 9 d’abril de 1997
del Ministeri de la Presidència, d’instruccions tècniques als Ajuntaments sobre la gestió
i revisió del Padró Municipal, l’Alcalde proposa al Ple de l’Ajuntament de Taradell
l’adopció de la següent proposta de dictamen:
PART DISPOSITIVA:

Primer.- Aprovar inicialment la revisió del Padró Municipal d’Habitants de
Taradell, a l’1 de gener de 2008, amb el següent resum numèric: 5985 habitants, dels
quals 2888 són dones i 3097 són homes.

Segon.- Obrir un període d’informació pública de quinze dies hàbils perquè els



interessats puguin presentar reclamacions, que seran resoltes per l’Ajuntament. Cas
de no presentar-se’n cap, s’entendrà aprovat definitivament sense necessitat de
prendre nou acord.
DEBAT:

El senyor Verdaguer explica el dictamen.
VOTACIÓ ORDINÀRIA:
SOBRE LA PROCEDÈNCIA DE LA URGÈNCIA D’INCLOURE-LA A L’ORDRE DEL DIA:

S’aprova per unanimitat amb el resultat següent: vots a favor, tretze (13), del grup
de CiU i del grup d’ERC; vots en contra, cap (0); abstencions, cap (0); sent tretze (13) el
nombre de membres presents a la sessió i tretze (13) el nombre de membres legals i
de fet de la corporació, el que suposa el vot favorable de la majoria simple, absoluta i
dels dos terços, complint-se el quòrum exigit per la llei.
SOBRE L’ADOPCIÓ DE LA MOCIÓ:

S’aprova per unanimitat amb el resultat següent: vots a favor, tretze (13), del grup
de CiU i del grup d’ERC; vots en contra, cap (0); abstencions, cap (0); sent tretze (13) el
nombre de membres presents a la sessió i tretze (13) el nombre de membres legals i
de fet de la corporació, el que suposa el vot favorable de la majoria simple, absoluta i
dels dos terços, complint-se el quòrum exigit per la llei.

9.D.- APROVAR, SI S’ESCAU, LA DOCUMENTACIÓ COMPLEMENTÀRIA
AL PLA D’ORDENACIÓ URBANÍSTICA MUNICIPAL (POUM) DE
TARADELL, RELATIVA A LA ZONA DEL POLÍGON INDUSTRIAL EL VIVET, I
SOTMETRE-LA A INFORMACIÓ PÚBLICA

PART EXPOSITIVA:
Atès que en el Ple realitzat en la passada sessió del dia 15 de febrer de 2007, es

va adoptar el dictamen núm. 2 pel qual es va aprovar inicialment el Pla d’Ordenació
Urbanística Municipal (POUM) de Taradell i el seu sotmetiment a informació pública.

Atès que a proposta de la Direcció General de Carreteres es vol incloure en el Pla
Director Territorial de Carreteres un nou traçat de la nova carretera anomenada Ronda
Est de la Plana, que va de la carretera C-17 vers la carretera C-20 travessant-la en
direcció Manlleu, que passa ara pel Polígon Industrial El Vivet del nostre municipi.

Vista la documentació complementària redactada per l’Arquitecte senyor Mauro
Mas i Pujó, i trobada conforme.

Atès que si bé aquesta modificació no es considera un canvi substancial, la
corporació desitja sotmetre-la a informació pública, l’Alcalde proposa al Ple de
l’Ajuntament de Taradell l’adopció de la següent proposta de dictamen:
PART DISPOSITIVA:

Primer.- Aprovar la documentació complementaria redactada per l’Arquitecte
senyor Mauro Mas i Pujó, relativa a un nou traçat de la nova carretera anomenada
Ronda Est de la Plana, que va de la carretera C-17 vers la carretera C-20 travessant-la
en direcció Manlleu, que passa ara pel Polígon Industrial El Vivet del nostre municipi.

Segon.- Sotmetre-la a informació pública pel termini de 45 dies, mitjançant
anunci en el BUTLLETÍ OFICIAL DE LA PROVÍNCIA DE BARCELONA (BOPB) i en el Diari
Oficial de la Generalitat de Catalunya (DOGC), i en dos dels diaris de més divulgació en
l’àmbit municipal o supramunicipal, per tal que qualsevol que ho desitgi pugui



examinar-la i adduir, durant el termini esmentat, totes les al·legacions o observacions
que consideri oportunes. També s’inserirà anunci al tauló d’anuncis de l’Ajuntament.
DEBAT:

El senyor Verdaguer explica el dictamen. El senyor Casassas diu que ho
aprovaran ja que era el que volien al ser un canvi que afecta als veïns per on passa ara
la carretera.
VOTACIÓ ORDINÀRIA:
SOBRE LA PROCEDÈNCIA DE LA URGÈNCIA D’INCLOURE-LA A L’ORDRE DEL DIA:

S’aprova per unanimitat amb el resultat següent: vots a favor, tretze (13), del grup
de CiU i del grup d’ERC; vots en contra, cap (0); abstencions, cap (0); sent tretze (13) el
nombre de membres presents a la sessió i tretze (13) el nombre de membres legals i
de fet de la corporació, el que suposa el vot favorable de la majoria simple, absoluta i
dels dos terços, complint-se el quòrum exigit per la llei.
SOBRE L’ADOPCIÓ DE LA MOCIÓ:

S’aprova per unanimitat amb el resultat següent: vots a favor, tretze (13), del grup
de CiU i del grup d’ERC; vots en contra, cap (0); abstencions, cap (0); sent tretze (13) el
nombre de membres presents a la sessió i tretze (13) el nombre de membres legals i
de fet de la corporació, el que suposa el vot favorable de la majoria simple, absoluta i
dels dos terços, complint-se el quòrum exigit per la llei.

C.- COMUNICACIONS DIVERSES AL PLE I CONTROL
D’ÒRGANS MUNICIPALS

10.- COMUNICACIONS DIVERSES AL PLE

La portaveu substituta del grup de CiU, senyora Codony, comunica al Ple de
l’Ajuntament de Taradell:

1.- Que a la Junta de Govern Local del dia 11 de març de 2008, es va aprovar
contractar mitjançant contracte laboral temporal, el senyor Lluís Vilarrasa i Preseguer,
com a peó de la construcció, per obra determinada, acumulació de treballs a la Brigada
Municipal d’Obres i Serveis, tasques de pintura i manteniment de mobiliari urbà, vials i
parcs públics, zones verdes i dependències municipals, estenent-se des del 17 de
març de 2008 fins a la finalització de l’obra determinada, tasques de pintura i
manteniment de mobiliari urbà, vials i parcs públics, zones verdes i dependències
municipals, amb una jornada de treball del 100%, 40 hores setmanals, de dilluns a
divendres de les 7:30 a les 13:30 hores i de les 16:00 a les 18:00 hores, amb una
retribució bruta mensual i demés condicions de treball segons el Conveni de la
construcció.

El Ple de l’Ajuntament de Taradell es dóna per assabentat.

11.- CONTROL D’ÒRGANS MUNICIPALS, PRECS I PREGUNTES

El senyor Ledesma, responent a preguntes de sessions anteriors, diu que les
terres abocades en la finca La Codina responent a un Pla de millora forestal
degudament aprovat i que disposen de llicència municipal d’obres i que s’ha dit al



promotor que escampin les terres, cosa que farà en quan l’empresari que ha contractat
pugui fer-lo. Referent a les fuites en el dipòsit municipal de l’Av. Pinediques el senyor
Ledesma diu que hi ha un informe de la companyia arrendatària Sorea, S.A., que
confirma que hi havia pèrdues des de l’any 2007 però que una vegada avaluades eren
insignificants i que des del mes de febrer de 2008 s’ha detectat que han augmentat i
ara si cal reparar-les, amb un cost d’uns 15.000 euros, que farà Sorea, S.A.,
manifestant que la xarxa de distribució de Taradell té un rendiment del 95 per cent, una
de les més altes de la comarca.

El senyor Rodríguez pregunta si es sap quin consum mensual hi ha al poble i si
ha baixat arran de les restriccions establertes per la sequera a fi de dur un control
efectiu, responent el senyor Ledesma que el consum ja va baixar durant l’any 2007,
cosa que va fer necessari augmentar la retribució de Sorea, S.A., i que per controlar-lo
s’aplicarà la normativa. El senyor Verdaguer diu que el poble està conscienciat en el
tema de l’estalvi de l’aigua. El senyor Rodríguez diu que es millor el control municipal
que no pas la denuncia dels veïns i pregunta si els pous del Camp de Golf són legals,
responent el senyor Verdaguer que el Camp de Golf s’abasta amb aigua de la
depuradora d’aigües residuals, amb concessió de l’Agència Catalana de l’Aigua i, per
tant, si són legals.

El senyor Freixas pregunta perquè les obres de la piscina van tan poc a poc,
responent el senyor Verdaguer que ha demanat al cap de les obres de la empresa que
doni explicació a aquest alentiment i que properament es reuniran per tractar aquest
tema.

El senyor Casassas diu, en referència a la direcció de les obres de la piscina,
que creu que no s’ha adjudicat pel Ple, que s’ha fraccionat el contracte, i que el cost
serà d’uns 70 o 80.000, responent el senyor Ferrer que al mateix Ple on es varen
adjudicar les obres també es va nomenar al director facultatiu de les obres. El senyor
Verdaguer diu que no sembla oportú tornar a treure aquest tema de la contractació que
està en els tribunals i que el més important és que les obres tirin endavant. El senyor
Casassas insisteix en el tema de l’adjudicació i fraccionament del contracte i el senyor
Ferrer ratifica que la direcció facultativa va ser nomenada en el Ple en que es van
adjudicar les obres i que només cal llegir-ne les actes.

El senyor Freixas diu que repassant les factures han vist que hi ha una d’uns mil
euros de reparació d’una bassa, responent la senyora Codony que ja dirà quina bassa
és ja que ara no la recorda.

El senyor Freixas diu que l’any passat es van fumigar els arbres en època de
nidificació causant gran mortaldat d’ocells, responent el senyor Ledesma que estan
amb converses i tractes amb el Tac d’Osona que esporgarà i fumigarà amb criteris
restrictius.

El senyor Rodríguez demana per l’obertura de la entitat bancària, que creu que ho
ha fet sense llicència, responent el senyor Verdaguer que així és i que s’ha obert
expedient sancionador. El senyor Rodríguez diu que era previsible que passés això.

El senyor Rodríguez diu que en un Ple es va aprovar que es demanaria un estudi
sobre les antenes de telefonia i pregunta com està el tema, responent el senyor
Verdaguer que s’ha reunit amb una associació de veïns que últimament s’ha creat i
amb la empresa que fa l’estudi i que en un mes o mes i mig potser estarà enllestit.

La senyora Morales diu que es lamentable l’accident ocorregut a l’escola Les
Pinediques, que la directora de l’escola li va demanar fa un any, encara que no per
escrit, solució a aquest tema de la mobilitat, solució que també es va demanar al



consell escolar i que la solució de les baranes ha arribat una mica tard i que potser
caldria més contundència de la Policia Local i més sancions i fins i tot tallar el carrer
durant vint minuts a les entrades i sortides d’escola com fan a Centelles. El senyor
Ledesma diu que de l’any 1971 funciona la escola Les Pinediques i que només ha
passat aquest accident i que hi ha un informe de l’Enginyer Municipal amb les mesures
que calia fer i que ara falta que pares i mares col·laborin amb conductes cíviques i que
potser tallar el carrer no estaria molta gent d’acord. La senyora Morales diu que la
directora de l’escola fa un any que va demanar les baranes, responent el senyor
Ledesma que abans no calien perquè no es sortia per aquest lloc actual i que de
policies hi ha els que hi ha i cal respectar-los. La senyora Papell diu que al mes
d’octubre, fa sis mesos, es va dir al consell escolar el tema de la mobilitat i no pas fa un
any i que l’accident va ser amb una criatura que va recular de forma fortuïta i no es pot
barrejar amb el tema de les sortides d’escola. La senyora Morales demana que es
tregui el contenidor de vidre i que la vorera del davant del banc Popular està malmesa,
responent el senyor Verdaguer que la ubicació de l’iglú la mancomunitat La Plana la
troba correcte i que en tot cas que faci la senyora Morales la proposta a la
mancomunitat i als veïns per canviar-lo de lloc, dient respecte de la vorera que encara
no s’ha tornat la fiança.

La senyora Coll diu que rep queixes dels veïns de La Plaça de que estacionen
vehicles i demana si es posarà la pilona, responent el senyor Ledesma que no es
posarà cap pilona perquè hi ha un informe tècnic contrari i que segons creu ell que ha
parlat amb els veïns, ja no hi ha un problema d’ordre públic sinó d’infracció de trànsit,
que ha de segui el tràmit normal, trucar al guàrdia si no es pot sortir o entrar per un
vehicle estacionat en el gual.

La senyora Coll pregunta pel criteri que es segueix per donar subvencions a les
entitats, ja que s’ha donat una subvenció per fer un petit recorregut, que sembla que
l’anterior Alcalde es va autofinançar i que l’entitat no la necessitava perquè està bastant
sanejada. El senyor Verdaguer diu que li sorprèn que li faci aquesta pregunta un any
després d’atorgar-se la subvenció i també el sobte el fet que no pregunti per altres
subvencions atorgades, com als sardanistes, etc., que el Centre Excursionista de
Taradell (CET) farà una gran tasca i que, en quan als criteris, s’intenta que siguin
justos, com en les properes subvencions que s’atorgaran. La senyora Coll diu que en
el moment que es va atorgar la subvenció al CET era de 1.200,00 euros i no pas de
12.000,00 euros, responent el senyor Verdaguer que hauria d’estar satisfeta com a
membre del CET per haver rebut l’entitat 12.000,00 euros. La senyora Coll diu que el
CET està molt ben sanejat. El senyor Freixas diu que una discussió entre l’ex Alcalde i
un propietari ens ha costat 12.000,00 euros.

El senyor Casassas pregunta per la liquidació del pressupost ja que la data
màxima per fer-lo era a finals de febrer, responent la senyora Codony que està en la
Diputació per validar-la.

El senyor Casassas diu que aquests arquitectes de la piscina poden tenir molts
premis i fama però també moltes dificultats amb els ajuntaments i veïns com ha passat
a Manlleu.

I no havent-hi més assumptes a tractar, l’Alcalde aixeca la sessió a tres quarts i
dos minuts d’onze del vespre de la data a l’inici esmentada, de que jo com a Secretari-
Interventor dono fe.-



L’Alcalde, El Secretari-Interventor,

Lluís Verdaguer i Vivet Lleonard Ferrer i Bird


